
Setkání farníků s o. Jiljím, 8. 12. 2013

Svátost smíření – padl návrh, že jednou za čas by se mohlo začít zpovídat delší dobu před začátkem 

náboženství

Vánoční bohoslužby –  padl návrh, na mši svatou na Štědrý den odpoledne. O. Jiljí reagoval, že to 

zváží, ale tento rok to ještě nebude. 

Přiblížení  bohoslužeb  dětem –  zapojení  dětí  během  mše,  např.  kruh  kolem  oltáře  při  modlitbě 

Otčenáš, krátké kázání pro děti. Zavést cinknutí zvonečky ještě před proměněním a zdůraznit, že přijde 

Pán Ježíš a bylo by se dobré zklidnit. 

Pan farář i několik farníků projevili názor, že dělat oddělený program pro děti během mše svaté se  

neosvědčilo.

Pastorace starších lidí – padl návrh na organizaci návštěv u starších lidí. Pan farář není proti. Sám 

navštěvuje ty, kteří se přihlásí, že nemohou přijít na mši svatou. Možná by se našli farníci, kteří by byli  

ochotni také starší lidí navštěvovat. 

Mše svaté – padl návrh na dvě mše svaté v neděli. Diskutovala se možnost další mše svaté během 

týdne, např. ve středu. Byla nadhozena možnost alespoň společných ranních chval. O. Jiljí reagoval, že 

v černu 2014 má františkánský řád kapitulu a není jasno, zda zůstane farářem pro naši farnost. Z tohoto  

důvodu nechce zavádět další mše svaté, aby nenechal pro případného nového pana faráře příliš náročné 

zvyklosti. O. Jiljí také říkal, že je mul líto, že v pátek chodí tak málo lidí na mši svatou.

Písně – O. Jiljí požádal, zda by nemohly být zařazeny také nějaké standardní kancionálové písně pro 

dříve narozenou generaci. 

Kostelničení  – hledá  se  dobrovolník,  který  by  byl  ochotný  vypomoci  paní  Janákové  s provozem 

kostela.  

Ekonomické – pronájem místnosti pro školku. Zazněl návrh změnit nájemní smlouvu tak, aby nájemce 

platil  veškeré  energie  podle  své  potřeby.  Dále  padaly  návrhy  na  řešení  neutěšeného  stavu 

pronajímaného prostoru.

Padl také návrh na možnou přístavbu kůru. 

Pan farář vyjádřil názor, že by se již nerad zadlužoval a o „budovacích“ projektech by se bavil tenkrát,  

až budeme mít našetřeno. 

Rady  farnosti  – padl  návrh,  že  by  farnosti  prospělo  zřízení  farní  (ekonomické,  pastorační)  rady. 

Několik farníků se nabídlo, že by byli ochotni v těchto radách fungovat. O. Jiljí řekl, že najde příslušný  

dokument a vyhlásí se volby do farní rady. Úkolem rady by mimo jiné mělo být zlepšit informovanost 

ve farnosti. Aby bylo např. jasno komu hlásit provozní problémy, komu se hlásit s pastoračními nápady,  

atd... Bylo by dobré také vytvořit seznam toho, co je potřeba ve farnosti zajistit a hledat lidi, kteří by to 

byli ochotni dělat. 



Úklid – diskutovala se organizace úklidu. Momentálně uklízí několik stále stejných lidí. Padl názor, že  

při zapojení více lidí by to na člověka nevycházelo tak často. 


